

THE FULLERTON OCEAN PARK HOTEL • HONG KONG

Sea, soul, stories of the Southside





Dream Nedding by the sea

by the sea 夢寐以求的臨海婚禮

Whether you are planning an intimate ceremony or a grand celebration, begin happily ever after at The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong. From genuinely warm service, versatile event venues, to the exquisitely crafted menus, our dedicated wedding specialists are devoted to creating a memorable Fullerton experience for you and your valued guests that will last a lifetime.

無論您正在籌辦溫馨婚禮或富麗堂皇的盛大婚宴,香港 富麗敦海洋公園酒店也能讓您美夢成真。親切殷勤的服務, 配合多功能宴會場地以及精心炮製的美食佳餚,我們專業 的婚禮策劃團隊致力為您締造畢生難忘的富麗敦體驗。



Prelide

焕發身心的序幕

The urban retreat delights in every way. As a prelude to the celebration, pamper the bride-to-be with a bridal shower at The Fullerton Spa featuring stunning views of South China Sea.

準新娘可與擊友在飽覽南中國海醉人美景的富麗敦水療 中心舉辦一場完美的婚前派對作序幕,沉醉於一系列舒心 的水療療程,並以最佳的姿態迎接您的大日子。





elebrate Beese

From stately ballroom illuminated with natural light to chic indoor and outdoor venues that are ideal for intimate ceremonies or cocktail receptions, each of our wedding spaces offers a unique take on your celebration.

從瑰麗典雅的宴會廳至多個時尚的室內外宴會場地,香港 富麗敦海洋公園酒店絕對是舉辦盛大婚宴、證婚派對或 雞尾酒會的不二之選。





I/F

THE FULLERTON BALLROOM 富麗敦宴會廳

Tie the knot at the elegantly designed and pillarfree The Fullerton Ballroom, which accommodates up to 32 tables with an adjoining foyer featuring magnificent ocean views. Prepared to be impressed by the state-of-the-art audio-visual equipment, an LED wall and lighting technology.

準新人可在設計典雅且無柱式的富麗敦宴會廳喜結連理, 場地可容納最多32張圓桌,更可使用其海景前廳迎賓。宴會 廳配備一系列先進的音響器材,更設有大型高清LED多功能 螢幕牆,定能為您打造一段最珍貴難忘的甜蜜回憶。



3/F

THE PAVILION 海閣

Exchange your vows in a botanical setting with ample sunlight perfect for intimate wedding ceremonies or celebrations of up to 120 guests.

海閣以植物花藝營造一個綠意盎然的臨海宴會場地,可 容納多達120位賓客。準新人可於南中國海的美景下交換結 婚誓言,見證愛的延續。



3/F

THE CONSERVATORY 泓閣

Celebrate the most important day of your life at this highly versatile venue equipped with audiovisual equipment which can be partitioned into two for intimate parties of up to 220 guests.

別具風格的泓閣適合舉辦中小型婚宴,配備一系列先進 音響器材,更可分為兩個獨立活動空間,容納多達220位 賓客,一同見證您踏進人生新階段。

THE COURTYARD 悅閣

Enchant your guests with a stylish soirée at this chic outdoor space and be surrounded by lush greenery by day and glitzy stars by night.

在這個戶外宴會場地舉辦一場時尚的婚宴,讓您的賓客們 沉醉於日間綠意盎然的庭園氣息,或欣賞夜幕低垂時繁星 閃爍的美景,享受尊屬您倆的美好時光。

GIARDINO

Giardino, an oceanfront Italian restaurant on the 3/F with stunning panoramic sea views and an expansive al fresco deck, is available for wedding ceremonies and private events of 20 to 80 persons.

3樓的臨海意大利餐廳Giardino飽覽醉人的海景,更設寬敞的室外雅座,適合舉辦二十至八十位賓客的證婚典禮及私人宴會。



A sumptuous culinary journey awaits at The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong as our talented culinary team presents meticulously designed and bespoke menus with sustainable seafood to delight the most discerning palates.

香港富麗敦海洋公園酒店為您和您尊貴的賓客呈獻一非凡 的美食之旅,才華洋溢的廚師團隊特意以環保海鮮入饌, 為您的婚宴精心設計菜單,定能讓您的婚禮更臻完美。





Romantic Actanay 浪漫之旅 Bask in newly wedded bliss as you embark on a honeymoon escape in one of our luxurious rooms and suites with spectacular sea view in ultimate comfort. The oceanfront resort will also be the key for

couples to discover the treasures of the vibrant Southside, which blends local lifestyles, natural wonders, marine park adventures and endless attractions.

入住寬敞舒適的客房或套房,在壯麗的海景景致下與摯愛 攜手展開甜蜜的新婚生活。

酒店將帶領您一同探索充滿活力的南區,感受本地人獨特 的生活方式、遊覧各式自然奇觀、海洋公園和無盡的旅遊 景點。

VENUE CAPACITY & FLOOR PLANS 場地容納人數及平面圖



Capacity Table

容納人數表

Floor 樓層	V enue 宴會場地	Size (sq. ft.) 面積 (平方尺)	Size (sq. m.) 面積 (平方米)	Height (ft.) 高度 (尺)	Height (m) 高度 (米)	Banquet 宴會	Cocktail 雞尾酒	Theatre 劇院式	Classroom 課室式
1/F 1 樓	Foyer 富麗敦宴會廳前廳	2,110	196	23.6	7.2	-	-	-	-
	The Fullerton Ballroom 富麗敦宴會廳	5,619	522	23.6	7.2	336	400	480	240
	The Fullerton Ballroom 1 富麗敦宴會廳 1	1,787	166	23.6	7.2	120	100	120	66
	The Fullerton Ballroom 2 富麗敦宴會廳 2	1,927	179	23.6	7.2	132	100	120	72
	The Fullerton Ballroom 3 富麗敦宴會廳 3	1,905	177	23.6	7.2	132	100	120	66
	The Fullerton Ballroom 1 & 2 富麗敦宴會廳 1 & 2	3,713	345	23.6	7.2	204	200	240	156
	The Fullerton Ballroom 2 & 3 富麗敦宴會廳 2 & 3	3,832	356	23.6	7.2	204	200	240	156



Capacity Table 容納人數表

Floor 樓層	Venue 宴會場地	Size (sq. ft.) 面積 (平方尺)	Size (sq. m.) 面積 (平方米)	Height (ft.) 高度 (尺)	Height (m) 高度 (米)	Banquet 宴會	Cocktail 雞尾酒	Long Table 長桌	Theatre 劇院式	Classroom 課室式
3/F 3 樓	Giardino	3,165	294	-	-	-	80	50	-	-
	Foyer 前廳	1,367	127	14.1	4.3	-	-	-	-	-
	The Pavilion 海閣	1,970	183	14.1	4.3	96	90	40	100	60
	The Conservatory 泓閣	2,626	244	10.5	3.2	120	140	60	160	108
	The Conservatory 2 泓閣 1	1,313	122	10.5	3.2	60	60	30	80	54
	The Conservatory 2 泓閣 2	1,313	122	10.5	3.2	60	60	30	80	54
	The Courtyard 悅閣	1,722	160	-	-	-	100	-	80	-



3 Ocean Drive, Aberdeen, Hong Kong T +852 2166 7388 FULLERTONHOTELS.COM